
Spm. nr. S 4124

Til økonomi- og erhvervsministeren (1/6 04) af:

Anne Baastrup (SF):

»Er de 50 mio kr. årligt, der reelt ydes af Økonomi- og Erhvervsministeriet, udtryk for et passende niveau taget i 

betragtning, at regeringen arbejder for afskaffelse af EU-midler til Danmark?«

Begrundelse

Der henvises til begrundelsen i spørgsmål nr. S 4123.

Svar (14/6 04)

Økonomi- og erhvervsministeren (Bendt Bendtsen):

Regeringen vil fortsat arbejde for en afdæmpet udgiftsudvikling i EU's samlede budget, og for at flest mulige 

strukturfondsmidler går til de mest tilbagestående områder i EU. Det er imidlertid stadig regeringens forventning, at 

Danmark også i den kommende periode vil modtage EU-midler fra strukturfondene.

Endvidere bemærkes, at de midler, staten direkte anvender til vækstinitiativer i regionerne, ikke kan vurderes isoleret fra 

midler, der anvendes i den generelle vækstpolitik, og fra de midler som kommuner og amter anvender på området.
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